
SAVEZ RADIO AMATERA VOJVODINE
21000 NOVI SAD Bulevar Mihajla Pupina 1/VI  Tel. 420-185

Datum : 01.10.2007 god.
Z  A  P  I  S  N  I  K

     Sa 42 Sednice Skupštine SRV.

Sednica je održana 29.09.2007 god. u Pančevu, u organizaciji radio kluba „ Mihajlo Pupin „ YU 7 BCD“,
Mesto održavanja je zgrada S.O. Pančevo - velika sala , trg Kralja Petra I  broj 2-4. sa početkom u 11.00. časova.

Sednicu Skupštine otvorio je Predsednik SRV Kapun Vojislav i pozdravio sve prisutne radioamatere i pozvane goste
učesnike takmičenja „ Tesla Memorijal 2006“ i „ Vojvođanski oktobar 2006“ te Vemić Miroslava  Predsednika SRS kao
i predstavnika S.O. Pančevo člana I.O. Skupštine Pančevo G.dina Nikolu Ugrčić-a.

Nakon toga Predsednik SRV Kapun Vojislav predložio je dnevni red Skupštine .
Predloženi dnevni red je jednoglasno PRIHVAĆEN ( dnevni red je u prilogu zapisnika ) .

Izbor radih tela :
- Radno Predsedništo prema poslovniku o radu Skupštine obavlja I.O. SRV u sastavu : Kapun Vojislav ,

Bariček Laslo i Miletić Ljubiša .
- Verifikacione komisije : Ferenac Andrija , Radetić Ante i Paušer Jon.
- Zapisničar : Mirosavljević Milenko.
- Overači zapisnika : Kosić Dragoljub i Borković Dragan.

Nakon ove tačke Skupštinu SRV je pozdravio G-din. Nikola Ugrčić član I.O. SO. Pančevo i poželeo uspešan
Rad Skupštini i pokretu Saveza radioamatera .

Proglašenja pobednika u takmičenu „ Tesla Memorija 2006“ i „ Vojvođanski oktobar 2006“ , objavio je Ljubiša
Miletić a podelu nagrada i diploma obavio je Predsednik SRV Vijislav Kapun.

P  A  U  Z  A
Izveštaj verifikacione komisije SRV podneo je Ferenac Andrija. Ukupan broj članova SRV koji mogu da učestvuju u
radu 42 Skupštine SRV a prema Statutu SRV član 16. je 247 članova. Prema poslovniku o radu Skupštine SRV
dovoljan broj članova za rad Skupštine je 10 % od 247 članova , što iznosi 25 člana. Pisutno na 42 sednici Skupštine
SRV je 26. člana od kojih su 26 važeći sa punim pravom učešća na sednici i pravom glasa. Nevežećih listića nije bilo.
Verifikaciona komisija konstatuje i obaveštava Skupštinu SRV da prema poslovniku o radu može da održi sednicu i
donosi punovažne odluke.
Podnošenje izveštaja :

- O radu SRV u proteklom periodu ( septembar 2006 – septembar 2007 god.) . Podnosilac izveštaja je
Predsednik SRV. ( izveštaj je u prilogu zapisnika ).

- Nadzornog odbora ( izveštaj je u prilogu zapisnika ).
- O finansijskom poslovanju u protekloj godini ( izveštaj je u prologu zapisnika ).
- Disciplinske komisije SRV. ( izveštaj je u prilogu zapisnika ).

Diskusija o podnetim izveštajima :
- Vemić Miroslav, Predsednik SRS. U ime I.O. SRS pozdravio je Skupštine SRV i poželeo uspešan rad.

Naglašava dobru saradnju SRS i SRV na svim poljima. Poziva sve radioamatere  da uzmu što masovnije
učešće u svim takmičenjima kako na KT i UKT. Naglašava na veliki potencijal radio amatera sa kojim
možemo dostići velike uspehe. U HST postižemo odlične rezultate. U ARG postigli smo takođe odlične
rezultate. Usled dobre saradnje SRS , SRV i Republičke agencije za telekomunikacije uspešno se radi na
izradi radioamaterskih licenci.

- Ljubiša Miletić, menadžer za nastavu i ispite SRV. Kao dugogodišnji član organizacije konstatuje da je
prisistvo radioamatera na ovoj Skupštini veoma malo. Naša organizacija je u veliko krizi pre svega usled
nedostatka materijalnih sredstava i nedostatka mladih kadrova na čemu treba obratiti posebnu pažnju.
Posebno je nezadovoljan nedolaskom na Skupštinu SRV veoma aktivnih radio klubova iz YU 7 kao što su
RK„Novi Sad „ YU 7 BPQ , iz Novg Sada, RK„Nikola Tesla„YU 7 KMN“ iz Sombora,  RK „Bečej „ YU 7 IAB
i drugi. Perspektiva naše organizacije je u aktiviranju mladih kadrova. Napomenuo je da se Skupštine
SRV održavaju u raznim mestim u Vojvodini kako bi aktivirali nadležne organe radi finansiranja radio
klubova.
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- Bereš Paun  Predsednik radio kluba „ Zrenjanin „ pozdravlja Skupštinu SRV i sve prisutne goste sa željom za
uspešan rad. Propuštena je prilika za favorizavanje našeg rada za vreme NATO bombardovanja radi
obezbeđenja finsijskih i drugi materijalnih sredstava našoj organizaciji. Poslao je dopis SRS kako bi naše
aktivnosti nekako materijazovali kroz Zakone. Potrebno je da SRS uputi ovaj dopis Ministrstu odbrane
Republike Srbije kako bi predvideli budžetska sredstva za našu aktivnost. Dopis je takođe predat i radnom
predsedništvu Skupštine SRV.

Nakon diskusije u paketu svi izveštaji su jednoglasno USVOJENI.

Predlog plana rada i finansijskog plana za 2007g.
 Predloženi planovi su bez primedbi JEDNOGLASNO usvojeni. ( u prilogu zapisnika ).

Razno: Predsednik SRV Kapun Vojislav napominje da sve realizovane radioamaterske licence preuzmu u
kancelariji SRV. Na pitanje da li se naše licence – ovlašćenja za rad na ARS priznaju u svetu ?
Na ovo pitanje odgovorili su Kapun V. i  Vemić M. da naša Država do sada nije verifikovala sporazum sa
državama
EU korisnicima CEPT klasa.
Pod ovom tačkom dnevnog reda nije bilo više prijava za diskusiju.

Predsednik SRV Vojislav Kapun se zahvalio domaćinu – radio klubu „ Mihajlo Pupin „ YU 7 BCD iz Pančeva  na
uspešnom  organizovanju održavanja Skupštine SRV a sa izuzetnom aktivnošću BORKOVIĆ DRAGANA  YT 7
EA.

 42 Skupština SRV je završena u 13.10 časova.

 Zapisničar :  Mirosavljević Milenko

 ......................................................

 Overači žapisnika :   Kosić Dragoljub Borković Dragan :

      ................................................. .................................................


